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Abstract (en)
[origin: US4295253A] A process for texturizing bundles of filaments of synthetic high molecular weight materials at high speed, wherein the filament
bundle is passed through a feed nozzle and is then brought into contact with a hot gaseous medium which is undergoing a vortical motion and
has acquired a vortex angle of from 10 DEG to 70 DEG as a result of passage through a vortex chamber, is then heated by the fluid medium in a
downstream tubular chamber and is subsequently fed to an expansion stage to produce the crimp, and apparatus for carrying out this process.

Abstract (de)
Verfahren zum Texturieren von Fadenbündeln aus synthetischen hochmolekularen Stoffen mit hoher Texturiergeschwindigkeit, bei dem das
Fadenbündel - durch eine Einlaufdüse geführt wird - dann mit einem heißen gasförmigen sich in Drallbewegung befindlichen Medium, das durch
eine Führung in Drallgeber (3) einen Drallwinkel von 10 bis 70° erhalten hat, zusammenbringt, - in einer nachfolgenden rohrförmigen Kammer dann
das strömende Medium aufgeheizt wird - anschließend zur Kräuselung einer Expansionsstufe zugeführt wird und Vorrichtung zur Durchführung
dieses Verfahrens.
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